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Vragen:

1. Hoe beziet de gemeente de functie van het Filmhuis binnen het 
Goudse cultuuraanbod en welke mogelijkheden ziet de gemeente om 
bij te dragen aan de verdere ontwikkeling van het Filmhuis?  

Antwoorden:

Het Filmhuis is in Gouda een waardevol onderdeel van het culturele aanbod. 
De cultuurnota heeft niet beoogd een totaaloverzicht te leveren van alle 
organisaties die op cultureel vlak actief zijn in Gouda, maar focust zich op de 
belangrijkste opgaven die er in dit domein zijn.

Hoewel het Filmhuis geen subsidie ontvangt van de gemeente, wordt ze wel 
ondersteund. Zo is in 2020 bijvoorbeeld een incidentele bijdrage aan de 
verbouwing van het pand geleverd. Er zijn meerdere gesprekken geweest 
over de verhuiswensen van het Filmhuis en concrete suggesties gedaan 
daarvoor afgelopen tijd. Het college blijft bereid om mee te denken over 
plannen van het bestuur terzake.

De Cultuurinnovatieregeling biedt ruimte aan projecten vanuit het brede 
culturele veld. Ook het Filmhuis kan daar aanvragen voor indienen. 




